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Interpelacja  

Panie Starosto, na poprzedniej sesji zwracałem się z prośbą o zainstalowanie podniesionego 

przejścia dla pieszych w m. Smolice. Dziękuję za szybkie zainteresowanie, ale mam tutaj pewne 

uwagi.  W rozmowie z Burmistrzem Strykowa ustaliliśmy, że lepszym rozwiązaniem będzie 

budowa dwóch podniesionych przejść dla pieszych w Smolicach: pierwsze tam, gdzie 

wskazywałem, czyli przy sklepie, drugie zaś przy siedzibie przedszkola i żłobka. Burmistrz 

Strykowa deklaruje pokrycie 40% niezbędnych do budowy tych przejść nakładów. 

Nie byłbym sobą, gdybym w tym miejscu nie podniósł problemu nierównego traktowania gmin 

z terenu powiatu. Otóż Pan Starosta zarządzając powiatem bawi się w gangstera – próbuje łupić 

jedne gminy wymagając od nich dofinansowania inwestycji na ich terenie w wysokości nawet 

60% kosztów, a innym gminom robi prezenty, a nawet nie próbuje prosić o dofinansowanie. 

Proszę o informację ile inwestycji powiatowych zrealizowano w obecnej kadencji na terenie 

gminy Głowno oraz gminy Stryków? Jaka była wartość tych inwestycji? Jakie było 

dofinansowanie gmin do poszczególnych zadań? Dlaczego gminy nie są przez Pana traktowane 

jednakowo? 
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